
Zápis ze zasedáńı KR dne 26. 1. 2015

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Matej Lieskovský (ML), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Dávid Štrbka (DŠ;
dorazil 9:10)
Hosté: Petr (PX), Jana Provazńıková (JP), Michal Holub (MH), Frantǐsek Illich (FI)
Omluveni: Antońın Teichmann

Zasedáńı bylo zahájeno v 9:00.

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Posilovna
2. Osvětleńı reklamy
3. Zrušeńı kolejńıch lampiček
4. Požárńı hlásiče na schodǐst́ıch
5. Zř́ızeńı kolárny na B12
6. Různé

1 Posilovna

JM předložil finálńı verzi řádu posilovny a stručně seznámil př́ıtomné s t́ım, jakým zp̊usobem byly
zapracovány jejich připomı́nky. Jediným sporným bodem tak z̊ustala otev́ıraćı doba. JP nakonec
souhlasila s dobou navrhovanou KR, tj. od 5:00 do 1:00. V př́ıpadě st́ıžnost́ı na rušeńı nočńıho klidu
bude třeba tuto dobu upravit.

JM dále informoval, že dorazila zásilka kotouč̊u a os, základńı vybaveńı posilovny nutné pro jej́ı
spuštěńı je tedy kompletńı. V mı́stnosti ještě dob́ıhaj́ı posledńı montážńı práce, které by měly být
hotové do konce týdne. JP informuje, že daľśı vybaveńı bude v koordinaci s KR pr̊uběžně objednávat
během roku 2016.

Byla nadnesena otázka poplatk̊u za využ́ıváńı posilovny. Vedoućı koleje se nakonec s KR shodla
na poplatku 100 Kč za p̊ul roku, resp. 200 Kč za rok (obdob́ı se vždy poč́ıtá od data vystaveńı
pr̊ukazu). Počet vstup̊u ani jejich délka nejsou žádným zp̊usobem omezeny.

Posilovna by měla být v provozu od 1. 2. 2016.

2 Osvětleńı reklamy

Kolejńı radě byl předložen návrh na osvětleńı velkoplošné reklamy. Kolejńı rada se po krátké diskusi
shodla na tom, že osvětleńı nedoporučuje s ohledem na komfort ubytovaných v horńıch patrech bu-
dovy A a množstv́ı světelného smogu. Tento názor je v souladu s Usneseńım č. 6/2015, ve kterém
vyslovila KR souhlas s umı́stěńım reklamy mj. za podmı́nky, že reklama nebude osvětlena. Prezen-
tovaný finančńı př́ınos KR nepovažuje za dostatečně významný.

Usneseńı č. 1/2016: Kolejńı rada nedoporučuje zř́ıdit osvětleńı velkoplošné reklamy umı́stěné
na budově A.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 4 – 0 – 0
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3 Zrušeńı kolejńıch lampiček

KR projednala návrh vedeńı kolej́ı na zrušeńı kolejńıch lampiček. KR se shodla, že toto zrušeńı
nedoporučuje, nebot’ pokoje jsou obvykle obydleny dvěma lidmi a ubytovańı tak často potřebuj́ı ke
studiu omezený kužel světla.

JP informovala, že d̊uvodem návrhu na zrušeńı jsou vysoké finančńı náklady elektrických reviźı,
které se muśı ze zákona konat každé dva roky. Také informovala, že na většině ostatńıch kolej́ı již
KR odhlasovaly zrušeńı lampiček.

Lampičky, které jsou aktuálně ve skladu (cca 70 ks) se použij́ı a budou nahrazovat ty kusy, které
neprojdou reviźı. Nové se již nejsṕı̌s nakupovat nebudou. JM navrhuje využit zbytky lampiček z
kolej́ı, kde se budou rušit a doplnit jimi sklad na naš́ı koleji.

KR vyjádřila zájem o zachováńı lampiček i do budoucna. Pokud nebude možné plošné zachováńı,
pak alespoň formou individuálńıho zap̊ujčeńı, podobně jako u dek či ložńıho prádla.

4 Požárńı hlásiče na schodǐst́ıch

PP se dotázala na možnost instalace detektor̊u kouře kv̊uli omezeńı kouřeńı na schodǐst́ıch. JP uvád́ı,
že dle zákona se na požárńı schodǐstě hlásiče neinstaluj́ı. JM se ptá, jestli se instalovat nesmı́, nebo
jen nemuśı. JP odpov́ıdá, že se neinstaluj́ı.

JM apeluje na tvrdš́ı postup v̊uči student̊um, kterým bylo prokázáno kouřeńı v prostorách koleje.
Upozorňuje na konkrétńı př́ıpad z minulého roku, kdy ani při opakovaných st́ıžnostech a prokázaném
kouřeńı nebyli vińıci (studenti Erasmu) vystěhováńı z koleje, pouze dostali dvě výstrahy.

MH upřesňuje, že st́ıžnost na obyvatele pokoje či buňky (byt’ prokázaná) nestač́ı. V př́ıpadě
podáńı st́ıžnosti je podle něj třeba identifikovat konkrétńı osobu, nikoliv jen prostor, kde ke kouřeńı
docháźı.

5 Zř́ızeńı kolárny na B12

ML informuje o akutńı přeplněnosti koláren a připomı́ná prosbu KR o zř́ızeńı nové kolárny na
dvanáctém patře budovy B. JP žádost zváž́ı.

6 Různé

1. KR dorazil následuj́ıćı podnět: Ubytovaný student si chváĺı nové židle ve studovně a navrhuje
stejné židle umist’ovat do pokoj̊u. JP děkuje za pochvalu a odpov́ıdá, že židĺı je ve skladu ještě
dostatek a pro letošńı rok se zat́ım neplánuje žádný nový nákup.

2. DŠ se zeptal na stav projektu výstavby budovy FHS. Vedeńı kolej́ı nemá žádné nové informace.

3. ML informuje, že byl kontaktován zástupci organizace ReKola ohledně umı́stěńı sběrného mı́sta
pro jejich kola u koleje. V souvislosti s t́ım by se rozš́ı̌rila základńı zóna i na naši kolej. JP
požádala ML o zprostředkováńı kontaktu s ReKoly.

4. PX navrhuje výsadbu stromů v okoĺı koleje. Nab́ıźı vlastnoručńı pomoc s poř́ızeńım sazenic a
výsadbou. Vedoućı informuje o tom, které plochy patř́ı kolej́ım. Také připomı́ná, že v budouc-
nosti bude prob́ıhat výstavba budovy FHS, která do pozemk̊u také zasáhne. Většina daľśıch
ploch v okoĺı koleje je ve vlastnictv́ı Prahy 7 a Prahy 8.

Usneseńı č. 2/2016: Kolejńı rada podporuje výsadbu zeleně v okoĺı Koleje 17. listopadu a
doporučuje vedeńı koleje projednat ji s ředitelstv́ım KaM a městskými částmi.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 4 – 0 – 0
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5. JP informuje, že na chodbách v 11. až 13. patře budovy B bude prob́ıhat výměna osvětleńı za
LED variantu. Akce prob́ıhá na žádost ředitelstv́ı KaM. Výměna bude prob́ıhat až po konci
zkouškového obdob́ı a datum konáńı bude včas oznámeno.

6. V listopadu 2015 prob́ıhala jako každý rok kontrola majetku. MH prośı studenty, aby nábytek
pokud možno natáčeli tak, aby št́ıtky byly př́ıstupné pro naskenováńı a neodstraňovali št́ıtky
z mı́st, kam byly nalepeny.

Zasedáńı bylo ukončeno v 9:57.
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